
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2024-10-28 kl 18:30 

Plats: Hemmanet, Nydala. 

Närvarande: Torgny Näslund, Magnus Palmeström, Margit Håkansson, Marie Berggren, Marlene 
Hörnlund Gunnarsson, Amanda Brynjarsdottir, Lena Wiklund, Emelie Lönnebrink 

Frånvarande: Marie Krigh 

§1 Ordförande öppnar mötet. 

§2 Till justerare valdes Emelie Lönnebrink. 

§3 Dagordningen godkändes med tre övriga frågor. 

§4 Genomgång av föregående protokoll som lades till handlingarna. 

§5 Rapportering 

 Från VU – inget. 
 Från VG – från VG lydnad har kommit en fråga om finansiering av nytt lydnadshinder. Efter 

dialog med Plan och material visar det sig att det finns ett sådant hinder som efterfrågas i 
Dogmanhallen, som kan flyttas till Zoo.se hallen. Begäran avslås därmed. 
I övrigt rapporterar alla VG god aktivitet. 

 Från ÖND – ingen har anmält intresse för samordningskonferens, Torgny och Marie kan åka. 
 Från SBK – vi har fått en begäran från SBK att bistå med adressuppgifter till markägare och 

politiska beslutsfattare.  
 Ekonomi – alla har fått rapport, ser stabilt ut. 

§6 Nydalaområdet – aktuell information 

Besked från Umeå kommun - vi får ha saker kvar på Ön över vintern, vi får flytta sovstugan till Nydala, 
vi får ställa upp toavagn, vi får ha container vid stora planen 

Innerdörrar behöver ordnas, enligt offert ca 10 000 per dörr, vi undersöker först om Umeå fritid kan 
hjälpa till. 

Torgny jobbar med att sammanställa kommande kostnader för iordningsställande av planer, 
belysning, staket mm som underlag för ansökningar om bidrag från Umeå fritid med flera. 

Diskussion om ”Nydalagruppen” som eventuellt behöver utökas. Just nu handlar det om 
planeringsarbete inför kommande beslut, gruppen fattar inte beslut, det gör styrelsen eller 
medlemmarna. Inför vårens arbete kommer många att behöva involveras i arbetet och det blir den 
nya styrelsen som får organisera det arbetet efter årsmötet. 

Ön – elen är uppsagd, vi behöver se över avtal om snöskottning och eventuell försäkring. 

§7 Utvärdering av VP 2024 för styrelsen 

Genomgång av VP 2024, flera mål är helt uppfyllda, några delvis uppfyllda. Några medskick till VP 
2025. 



§8 Planering inför medlemsmöte söndag 8 december kl 14:00 

§9 Planering inför årsmöte söndag 23 februari 2025 kl 14:00 

 Utskick till alla VG av budgetmall, mall för VP och verksamhetsberättelse med deadline. 
 Styrelsens budgetmöte, godkännande av samtliga VP och budget, sammanställning till ett 

sammanhållet dokument. 
 Ta fram verksamhetsberättelse 2024 och VP och budget 2025 för styrelsen. 
 Utmärkelser, förtjänsttecken och avtackningar. Hanteras av Ulrika F med stöd av Maria J och 

i samråd med Torgny. 
 Fråga från medlem – kan det vara möjligt att få byta pokal eller plakett mot t ex 

presentkort? Styrelsens beslut – nej, vi delar enbart ut pokal eller plakett. 

§10 Övriga frågor 

Styrelsen beslutar att rekommendera Caroline Legind till SBK instruktörsutbildning i Skellefteå. 

Blivande VG utställning vill prova att erbjuda ”terminskort” för träning för den som vill. Ok att prova 
och utvärdera. 

Barbro Börjesson, vi behöver alla hjälpa till att marknadsföra! 

§11 Ordförande avslutar mötet 

 

 

Vid protokollet 

Margit Håkansson 

 

Justeras 

Torgny Nygren  Emelie Lönnebrink 

 

 

 

 

 


